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ROMÂNIA 

JUDEŢUL MUREŞ 

COMUNA GURGHIU 

CONSILIUL LOCAL GURGHIU 
Gurghiu,  str. Petru Maior,  nr. 8,  jud. Mureş 

tel. 0265 536 003   fax. 0265 536 094  e-mail: gurghiu@cjmures.ro 

www.comunagurghiu.ro  
________________________________________________________________________________________________________________ 

 

PROCES   VERBAL 

încheiat astăzi,  02 iunie 2021, cu ocazia desfăşurării şedinţei ordinare a 

Consiliului Local Gurghiu 

  

 Prin Dispoziţia Primarului nr. 99 din data de  27 mai 2021 şi a Convocatorului nr.  4010 

din 26 mai 2021, Primarul Comunei Gurghiu, Boar Laurenţiu Dumitru, a convocat Consiliul Local 

Gurghiu, judeţul Mureş, în Şedinţă extraordinară, pentru data de 02 iunie 2021, ora 14,00 , în Sala 

Mare de şedinţe  a Primăriei Gurghiu, str. Petru Maior, nr. 8, având următorul 

PROIECT AL ORDINII DE ZI: 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea modului de valorificare a materialului lemnos 

 

Participă următorii consilieri:  Benkö Aurora, Bodor Ibolya Olimpia, Costea Ovidiu-Călin, 

Dumbrava Nicolae Francisc, Dumbravă Vasile, Hărșan Viorel-Mihail, Illyés-Kantor Zoltan, Kiss 

Tibor-Stefan,Pop Ioan, Pop Călin-Vasile, Suciu Maria, Șiara Marius-Eugen, Șuteu Vasile-Ovidiu  

 

Lipsește motivat: Buţiu Lucian, Hărșan Ioan-Eugen, 

 

Invitat: Dan Stela Liliana – delegat sătesc al satului Adrian 

  

 

Dintr-un total de 15 consilieri, fiind prezenţi 13 şedinţa este declarată statutară. 

 

 Este supus spre aprobare Procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local Gurghiu din 

data de 20 mai  2021, si se votează: 

Pentru – 13 

Împotrivă – 0 

Abţineri – 0 

 

În continuare se dă citire Proiectului Ordinii de zi, se supune la vot şi  se votează 

Pentru – 13 

Împotrivă – 0 

Abţineri – 0 

Este aprobată ordinea de zi pentru ședința Consiliului Local Gurghiu din data de 02 iunie 

2021 
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    Se trece la punctul 1 de pe Ordinea la zi :  Proiect de hotărâre privind aprobarea modului 

de valorificare a materialului lemnos 

 

 Domnul Primar salută prezența doamnelor și domnilor consilieri și menționează faptul că 

prețul de vânzare către populație a lemnului de foc exploatat conform APV-ului care face obiectul 

acestui proiect de hotărâre să se facă la prețul stabilit în anul anterior, respectiv la 120 lei/mst, 

TVA inclus iar pentru lemnul de lucru rezultat din aceiași exploatație, deoarece este un lemn slab 

calitativ, prețul propus este de 121 lei/mst, TVA inclus. Materialul lemnos exploatat provenind din 

bazinetul Glăjărie, se propune ca vânzarea pentru cetățenii satelor Glăjărie, Larga și Fundoaia să 

se facă la rampa de exploatare iar pentru locuitorii din satele Gurghiu, Adrian, Cașva, Comori, 

Orșova și Orșova Pădure vânzarea să se facă de la depozitul secundar Cașva. 

 Doamna consilier Benko Aurora dorește să afle de unde vor fi exploatate lemnele de foc. 

 Domnul Primar răspunde că din zona Glăjărie. 

Doamna consilier Benko Aurora întreabă dacă nu este mai aproape depozitul secundar din 

Cașva decât rampa de exploatare pentru cetățenii din Larga Și Fundoaia. 

Domnul Primar răspunde că se pot ridica lemne și de la depozitul din Cașva, considerentul 

pentru care s-a propus ca acestea să fie ridicate de la rampa a fost acela al diferenței altitudinale iar 

transportul ar fi mai ușor de coborât de la rampă decât de urcat de la depozitul secundar. 

Domnul consilier Pop Ioan întreabă dacă nu se poate stabili un preț diferențiat pentru 

persoanele cu venituri scăzute. 

Domnul Primar răspunde că nu se poate stabili un preț diferențiat, cu atât mai mult cu cât 

persoanele cu venituri reduse beneficiază de ajutor de încălzire pentru sezonul rece. 

Domnul Consilier Dumbrava Nicolae Francisc propune luarea de măsuri pentru a se evita 

comerțul cu lemne de foc iar domnul consilier Pop Ioan intervine și propune să se accepte câte o 

singură cerere de la fiecare cetățean. 

Domnul Primar răspunde că atâta timp cât sunt îndeplinite cerințele stabilite nu se poate 

refuza primirea de cereri de lemn de foc. sunt persoane în vârstă, singure care nu se pot deplasa 

pentru  a depune personal cererile și atunci prin intermediul altui cetățean sau membru de familie 

va trimite cererea spre a fi aprobată. În ceea ce privește comerțul ilegal cu lemn de foc acesta va fi 

ușor controlat prin aplicația SUMAL 2.0. 

Domnul consilier Pop Ioan răspunde că membrii consilieri cunosc situația cetățenilor de pe 

sate și ar putea să propună aprobarea sau nu a cererilor. 

Domnul Primar răspunde că acest lucru va fi greu de realizat deoarece asta înseamnă că 

aceștia să fie prezenți în toate zilele de preluare a cererilor. 

Doamna consilier Benko Aurora întreabă dacă și în acest an se vor oferi cadou angajaților 

lemne de foc. 

Domnul Primar răspunde că dacă are cunoștință de așa ceva să dovedească că s-a 

întâmplat. 
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Domnul Viceprimar intervine și răspunde că probabil doamna consilier se referă la lemnele 

de foc primite de domnul Balint Ferenc, angajat al primăriei care pe întreaga perioadă de vânzare a 

lemnelor de foc a fost prezent la rampa de exploatare pentru a supraveghea preluările de lemne. 

acestuia i s-a aprobat anul trecut lemne de foc deoarece a fost prezent în afara programului de 

lucru, inclusiv în zilele libere, la rampa de exploatare și, la fel, în afara orelor de muncă, inclusiv 

în zilele libere, domnul Balint administrează Căminul cultural din Glăjărie și terenul de fotbal și 

supraveghează utilizarea acestora de către cetățeni. 

 Nemaifiind întrebări și având avizul comisiei pentru probleme economico-sociale, buget, 

finanţe, administrarea domeniului public şi privat al comunei, amenajarea teritoriului şi urbanism, 

realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului se propune supunerea la vot a proiectului de 

hotărâre, şi se votează astfel: 

Pentru – 13 

Împotrivă – 0 

Abţineri – 0 

 

Este aprobată Hotărârea nr. 33 din 02 iunie 2021 privind aprobarea modului de valorificare a 

materialului lemnos 

 

 

Nemaifiind puncte pe Ordinea de zi se trece la Diverse: 

 

1. Domnul Primar, prezintă cererea depusă de domnul Pop Călin-Vasile care împreună cu alți 

cetățeni din satul orșova solicită amenajarea unui șanț de scurgere a apelor pluviale care să dirijeze 

scurgerile de pe versant care, în perioada de ploi abundente, inundă grădinile cetățenilor din zonă. 

2.  Doamna Dan Stela Liliana, delegatul satului Adrian prezintă faptul că drumul județean  

Gurghiu-Jabenița este tot mai afectat de alunecare de teren . 

Domnul Primar răspunde că situația a fost deja raportată Consiliului Județean Mureș, proprietarul 

drumului, care a făcut inspecții la fața locului pentru evaluarea situației. De asemenea s-a solicitat 

aceluiași consiliul Județean Mureș realizarea unui pod de scurgere a apelor pluviale scurse de pe 

dealul din partea de est a satului. Pentru amplasarea acestui pod s-a solicitat amenajarea unui canal 

de scurgere înspre râul Gurghiu, ceea ce s-a și realizat.  

Nemaifiind alte luări de cuvânt, domnul  Primar mulțumeşte pentru prezență iar domnul  consilier 

DUMBRAVA NICOLAE FRANCISC , în calitate de preşedinte de şedință, declară şedința 

închisă. 

 

 PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                      CONTRASEMNEAZĂ, 

    DUMBRAVA NICOLAE FRANCISC                SECRETAR GENERAL, 

                    Oprea Maria 
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